

交通及物流業

Transport and Logistics



銀獎
Silver Award



Jardine Aviation Services
怡中航空服務

怡中航空服務集團 - 怡中航空服務有限公司；怡中機場地勤服務有限公司

Jardine Aviation Services Group - Jardine Airport Services Limited; Jardine Air Terminal Services Limited

怡中航空服務有限公司及怡中機場地勤服務有限公司以環境管理作為企業的最高服務承諾，本公司實施環保方案，使用環保營運工具以減少污染，鼓勵員工參與環保，並與機場服務伙伴緊密合作，樹立低碳排放企業的好榜樣。

Jardine Airport Services Limited and Jardine Air Terminal Services Limited are committed to operating in an environmental manner. By implementing the environmental policy, using environment-friendly equipment to reduce pollution, encouraging staff to go green and cooperating closely with the airport community, our company has set a good example of low carbon enterprise.



怡中機場地勤服務有限公司於2010年9月引進香港國際機場最大規模的石油氣車隊，為其運作出一分力。
Jardine Air Terminal Services introduced the largest LPG fleet at HKIA for airport ground operations in September 2010.



怡中機場地勤服務有限公司於2012年3月成為香港國際機場首間引進全電動飛機裝卸升降台的機場服務公司。
Jardine Air Terminal Services introduced the first electric aircraft loading equipment at HKIA in March 2012.



電動車於2011年10月開始在停機坪試行。
Electric rampvehicles were used on tarmac since October 2011.



怡中航空採用高效電子科技處理航班資料及儲存文件檔案，以減少印刷及廢紙處理量。
New technology is used to deal with the flight filing documentation to reduce printing and paper consumption.